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Protokół Nr 15/20 

posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, które odbyło się 24 kwietnia 2020 roku w trybie zdalnym, w godzinach 

09.30 - 10.10. 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzenie prowadził: Przewodniczący Komisji, Pan Artur Konarski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście.  

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła  do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia Gminy Strawczyn 

do III okręgu podatkowego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku nr XIX/244/20 

z dnia 24 lutego 2020 roku w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej 

pod uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych 

upraw w 2020 roku w województwie świętokrzyskim. 

4. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2-3 znajduje się w aktach XXI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad 2. 

Pan Sławomir Neugebauer, Dyrektor Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Obszarów 

Wiejskich przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia Gminy Strawczyn do III okręgu 

podatkowego. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 
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Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zaliczenia Gminy Strawczyn do III okręgu podatkowego (Opinia Nr 23/20 

stanowi załącznik nr  3 do protokołu). 

 

Ad 3. 

Pan Sławomir Neugebauer, Dyrektor Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Obszarów 

Wiejskich przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku nr XIX/244/20  

z dnia 24 lutego 2020 roku w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej  

pod uprawy maku niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw  

w 2020 roku w województwie świętokrzyskim. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Sejmiku nr XIX/244/20 z dnia 24 lutego 2020 roku  

w sprawie określenia ogólnej powierzchni przeznaczonej pod uprawy maku 

niskomorfinowego i konopi włóknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2020 roku 

w województwie świętokrzyskim (Opinia Nr 24/20 stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Ad 4. 

W sprawach różnych głos zabrali: 

Wiceprzewodniczący Komisji, Andrzej Swajda poruszył obecną sytuację epidemiologiczną 

i związane z nią problemy rolników, którzy są w trakcie realizacji projektów modernizacji 

gospodarstw. Zwrócił uwagę, że osoby takie muszą spłacać odsetki od zaciągniętych na ten 

cel kredytów i w dalszym ciągu oczekują na przekazanie środków z Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa.  

 

Przewodniczący Komisji wyraził opinię, że Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa Świętokrzyski Oddział Regionalny w Kielcach działa bez zarzutu i wypłaci środki 

w zapewnionym czasie. W stosunku do przedmówcy oświadczył, że Komisja Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska wystosuje pismo w ww. sprawie do Dyrektora ARiMR ŚOR  

w Kielcach. Ponadto zwrócił  uwagę na problem rolników, jakim jest susza.  
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Pismo do Dyrektora ARiMR ŚOR w Kielcach w ww. kwestii stanowi załącznik nr 5  

do protokołu. 

 

Radny Piotr Żołądek również podjął temat suszy. Mówił m.in. o potrzebie budowy 

zbiorników suchych i mokrych oraz deszczownic. Podkreślił, że należy niezwłocznie podjąć 

właściwe działania w tym temacie. Poruszył także temat fotowoltaiki.  

 

Pan Sławomir Neugebauer, Dyrektor Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Obszarów 

Wiejskich odniósł się do pkt. 3 i wyjaśnił, że w pierwszej kolejności Gmina Bejsce  

nie zgłosiła zapotrzebowania na uprawę konopi. Zgłosiła dopiero w trakcie procedowania, 

które wykluczało tą możliwość. W momencie, gdy ta się pojawiła Gmina Bejsce została 

zapisana.   

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

                                                                                                     Przewodniczący Komisji 

                        Artur Konarski 

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec-Pronobis 


